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HØRINGSSVAR OM NY KIRKEORDNING 
 
Da jeg dessverre ble forhindret fra å delta på Skjold menighetsråds behandling av 
kirkeordningshøringen pga flyforsinkelse fra Oslo i går kveld, sender jeg noen personlige tanker: 
 

1. Jeg er meget skeptisk til prostifellesrådsmodellen – av mange grunner, men primært fordi det 
ser ut til å bli en stor, byråkratisk og kostbar modell. Man trenger mye ekspertise for å utføre 
oppgavene på en ryddig måte, ekspertise som man allerede har på bispedømmenivå. 

2. Det bør bli en arbeidsgiverlinje, og alle kirkeansatte bør ha rDNK som arbeidsgiver. 
Arbeidsgiveransvaret kan delegeres nedover i systemet. 

3. En del fellesråd bør bli større for å ivareta bygg og anlegg og andre store utfordringer. Men 
mange steder kan man fortsette som i dag.  

4. Biskopen bør ha både arbeidsgiver- og tilsynsansvar for alle kirkelige ansatte. 
5. Prosten kan ha personalansvar for alle i vigslete stillinger, mens de andre følges opp av 

kirkeverge/adm.leder. 
6. Det er komt og vil komme mange gode forslag til organisering med utgangspunkt i dagens 

ordning med 3 nivå; lokalt, regionalt (bispedømme) og nasjonalt. Dagens ordning bør 
forbedres og effektiviseres slik at man får mest mulig kirke for pengene. 

 
 
Mye mer kunne vært skrevet, men dette er for meg noe av det viktigste. Jeg håper 
prostifellesrådsmodellen skrotes, slik mange går inn for.  
 
Så ønskes lykke til med utarbeidelsen av en bedre modell for framtidig kirkeordning! 
 
Hilsen Harald P. Fylling 


